
PROTOKÓŁ Nr XIII/2011 
z przebiegu XIII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 19 lipca 2011 roku 

_____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 10
45

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 13 radnych. Nieobecni – Mirosław Krawczak i Witold Zamojski. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, który 

przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy do przedłożonego porządku sesji są uwagi lub wnioski 

– ponieważ nie było, przedstawił porządek obrad XIII sesji Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r.; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) sprzedaży działek nr 2899/4 i nr 2899/5 w drodze bezprzetargowej przy ul. Okrzei  

w Dęblinie; 

d) sprzedaży działki nr 965/1 przy ul. Śląskiej w Dęblinie lub zamiany działek położonych 

przy ulicach Śląskiej i Mickiewicza; 

e) zmiany wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Dęblinie za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych; 

f) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Dęblinie. 

6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

8. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miasta. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że od ostatniej sesji Rady Miasta 

brał udział w komisjach Rady Miasta, których jest członkiem, a ponadto: 

− 22 czerwca - uczestniczył w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej 

Nr 2; w zakończeniach roku szkolnego uczestniczyli również: Wiceprzewodniczący Rady – 

Waldemar Chochowski w Liceum Ogólnokształcącym i Szkole Podstawowej Nr 3 oraz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – Magdalena Piechota w Szkole 

Podstawowej Nr 4;  
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− 24 czerwca – uczestniczył w festynie z okazji Dnia Dziecka organizowanym przez zarząd 

osiedla Masów; 

− 29 czerwca - uczestniczył w sesji Rady Powiatu; 

− 29 czerwca – brał udział w wystawie fotograficznej organizowanej przez Miejski Dom Kultury; 

− 2 lipca – uczestniczył w festynie z okazji Dnia Dziecka organizowanym przez zarząd osiedla 

Wiślana-Żwica; 

− 7 lipca – wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady Waldemarem Chochowskim uczestniczył w 

spotkaniu z Marszałkiem Województwa Lubelskiego, które odbyło się w Starostwie Powiatu; 

− 10 lipca – uczestniczył w festynie rodzinnym organizowanym przez zarząd osiedla 

Mierzwiączka;  

− 12 lipca – brał udział w święcie policji organizowanym przez Komendę Powiatową Policji w 

Rykach; 

− 13 lipca – wspólnie z radnym Mieczysławem Groblem uczestniczył w festynie 

zorganizowanym przez zarząd osiedla Młynki z okazji Dnia Dziecka.                                                           

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od 22.06.2011 r. do 
18.07.2011 r. przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta a ponadto: 

− w dniu 22 czerwca – odbyło się rozpoczęcie odbioru zadania inwestycyjnego tzw. mega 

projektu realizowanego przez powiat z naszym udziałem finansowym obejmującego na terenie 

miasta Dęblina przebudowę ulic Lipowej i Konopnickiej. Inwestycja została odebrana w dniu 

wczorajszym i wysłana ostatnia transza naszego udziału (ponad 91 tys. zł). Ponieważ na 

posiedzeniu komisji były pytania w sprawie odbioru, chciałem dodać, że przy odbiorze zostały 

zgłoszone uwagi, ale w zakresie nie ujętym wcześniej w dokumentacji (utwardzenie pobocza 

po prawej stronie ronda przy ulicach Stawska – Lipowa, wykonanie dwóch barierek 

ochronnych przed rondem przy ulicy Stawskiej, wykazaliśmy, że skarpa przy ulicy Lipowej nie 

jest dobrze zabezpieczona, wykonanie oznakowania poziomego na ścieżce rowerowej, 

wykonanie przejścia dla pieszych na mini rondzie przy ulicy Lipowej, pomalowanie obrzeża 

wysepki przy skrzyżowaniu ulic Lipowa i 1 Maja, zlikwidowanie zastoiny wodnej przy rondzie 

na przejściu w stronę stacji, przeniesienie szafek telefonicznych poza chodnik w ścieżkę 
rowerową na ul. Lipowej, zmiana stałej organizacji ruchu i likwidacja strefy zamieszkania, 

likwidacja zastoiny wodnej na połączeniu ulic Konopnickiej i Zacisznej; 

• w dniu 28 czerwca – opublikowana została lista projektów wybranych do dofinansowania w 

ramach działania „Rewitalizacja zdegradowanych obszarów miejskich”. Na tej liście znalazł się 
również nasz projekt „Rewitalizacja centrum miasta Dęblin wraz z zespołem pałacowo-

parkowym WSOSP”. Wartość całkowita 18,7 mln zł. Kwota dofinansowania - 10 mln zł (jest to 

maksymalne dofinansowanie, ponieważ w ramach tych projektów dofinansowanie może być do 

10 mln zł). Obecnie trwają prace nad dokumentacją techniczną konieczną do realizacji 

projektu. Jest opracowana dokumentacja na część parkową w mieście, zlecone zostało także 

wcześniej opracowanie dokumentacji technicznej na branżę drogową oraz przebudowę 
budynku przy ul. Okólnej 19. Są już koncepcje tych dokumentacji. Na czwartek 21 lipca, na 

godz. 13.30 zaplanowane jest spotkanie z mieszkańcami w celu przedstawienia koncepcji. 

Realizacja projektu nastąpiłaby od wiosny następnego roku. 

• 29 czerwca – uczestniczyłem w przejęciu obowiązków przez nowego dowódcę w 1 batalionie 

drogowo-mostowym; nowym dowódcą jest ppłk Adam Bednarczyk. 

• 30 czerwca – uczestniczyłem w walnym zgromadzeniu wspólników MZGK Spółka z o.o. w 

Dęblinie. Zatwierdzone zostało sprawozdanie z działalności spółki za 2010 r. oraz zostało 

udzielone absolutorium zarządowi Spółki. Powołana została nowa rada nadzorcza w składzie: 

Andrzej Frącek – przewodniczący, Ryszard Gruszczyński – wiceprzewodniczący i Barbara 

Kontak – sekretarz. 

• 2 lipca – brałem udział w zebraniu Wspólnoty Gruntowej Rycice.  
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• 7 lipca – uczestniczyłem w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Lubelskiego w Starostwie 

Powiatu na temat najważniejszych problemów w powiecie. Ze strony Dęblina poruszone były 

przede wszystkim sprawy modernizacji drogi wojewódzkiej Nr 801, rozbudowy systemu 

wodno-kanalizacyjnego w mieście - ze zwróceniem uwagi na umożliwienie w przyszłej 

perspektywie finansowanej dofinansowania z regionalnego programu operacyjnego budowy 

kanalizacji ściekowej również w aglomeracjach powyżej 15 tys. RLM, modernizacji wałów 

przeciwpowodziowych na Wiśle i na Wieprzu, rewitalizacji centrum miasta, Akademii 

Lotniczej. 

• 11 lipca – podpisana została umowa na budowę placu zabaw przy SP Nr 2 w ramach programu 

Radosna Szkoła. Wykonawcą została firma BABYCAM z miejscowości Reguły, za kwotę 
203.497,73 zł. Termin realizacji do 31 października br. 

• 12 lipca – brałem udział w obchodach Święta Policji w Komendzie Powiatowej Policji w 

Rykach. 

• 14 lipca – brałem udział w spotkaniu z zarządem Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej zorganizowanym przez p. Jarosława Ptaszka w Stężycy. Są o tyle dobre 

informacje, że prawdopodobnie wszystkie projekty, które są na listach, otrzymają 
dofinansowanie, a nawet może być jeszcze jeden konkurs. W związku z powyższym również 
nasz projekt wodno-kanalizacyjny, który jest na liście rezerwowej może otrzymać 
dofinansowanie. 

• 14 lipca – odbył się przetarg na udzielenie miastu Dęblin kredytu długoterminowego w 

wysokości 3 mln zł, zgodnie z uchwałą budżetową. Wpłynęła 1 oferta Banku Spółdzielczego w 

Końskowoli i została przyjęta. Planujemy podpisanie umowy w terminie do końca lipca. 

• 14 lipca – odbyło się spotkanie w Rykach klubów seniora z terenu Powiatu Ryckiego – władze 

miasta reprezentowała Zastępca Burmistrza - Grażyna Maziarek. 

• Brałem również udział w organizowanych przez Zarządy Osiedli festynach – Mierzwiączka, 

Masów, Wiślana-Żwica, Irena. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Stanisław Kopacz: 
− przypomniał, że w trosce o zbliżającą się zimę wnioskował o usunięcie z chodnika trzech 

znaków drogowych od „Orlenu” do mostu na Wiśle. Odpowiedzi były różne, ale negatywne; 

radny nie chciałby, aby obecnej zimy sytuacja się powtórzyła; przypomniał również o wniosku 

dotyczący znaku w pobliżu „Orlenu” – prosił o realizację tych wniosków i zamknięcie tematu. 

Radny Krzysztof Karbowski: 
− wnioskował o uporządkowanie miejsc pamięci narodowej; 

− podał wniosek do Policji o wzmożone nocne patrole wzdłuż ulicy Warszawskiej, ponieważ 
młodzi ludzie naruszają ciszę nocną; 

− zapytał, kiedy zostaną zlikwidowane zastoiny na chodniku wzdłuż przy ul. Warszawskiej, 

Niepodległości i Kockiej.   

− zaproponował podniesienie okrawężnikowania wąskich trawników, ponieważ opady powodują 
wypłukanie ziemi;  

− zapytał, kiedy zostaną uzupełnione znaki drogowe przy wjeździe na Lotnisko; 

− zapytał, kiedy zostaną zamontowane przęsła ogrodzenia w parku przy Placu Orląt Dęblińskich 

zdemontowane podczas remontu drogi krajowej nr 48; 

− zapytał czy i kiedy zostaną naprawione rynny obcięte przy budynkach przy ul. Warszawskiej w 

trakcie remontu drogi krajowej nr 48; 

− wnioskował o usunięcie nierówności w trylince położonej na targowisku przy ul. 

Niepodległości; 
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− powtórzył wniosek o zamontowanie tabliczki z napisem „przystanek na żądanie” przy 

zamrażalni na ul. Stawskiej (obecnie znak jest przybity do drzewa).    

− poinformował, że ostatnio została wydana mapa Dęblina, na której są usterki i nie zostały 

naniesione walory, które wynikają z potrzeb informacji turystycznych. 

Radny Waldemar Warenica: 
− podziękował Burmistrzowi Miasta i Zastępcy Burmistrza Grażynie Maziarek oraz dyrektorowi 

6. Szpitala Wojskowego – Panu Wojciechowi Zomerowi za działania w kierunku utrzymania 

jednostki pogotowia ratunkowego na terenie Dęblina; pogotowie funkcjonuje już na stałe przy 

dyżurce Szpitala od dnia 10 lipca; radny powiedział, że wie, jakie trudności były z 

zatrzymaniem pogotowia, ale wszystko zostało pokonane przy bardzo dużym zaangażowaniu 

władz miasta a w szczególności Zastępcy Burmistrza i Dyrektora Szpitala. 

Radna Danuta Krajewska: 
− podziękowała za remont ulicy Zyndrama z Maszkowic i chociaż nadal trzeba wyrównać pewne 

nierówności – mieszkańcy są bardzo zadowoleni; 

− wnioskowała o: 

− wykoszenie trawy na boisku przed 24 lipca; 

− dalsze utwardzenie ulic w osiedlu Jagiellońska: Księcia Witolda, część ulicy Jagiellońskiej 

(od strony Jagiellończyka), Modrzewskiego (lewa strona od ulicy Jagiełły); sprostowała, że 

na ulicy Modrzewskiego nie była wysypana wysiewka, którą wysypano na ulicy Zyndrama 

z Maszkowic; 

−  likwidację zastoiny wodnej; była umowa, że zastoina każdorazowo będzie 

wypompowywana i tak też się działo, ale po ostatnich deszczach było tak dużo wody, że 

mieszkańcy nie mogli nawet poboczem przejść;  
− usunięcie zniszczonej belki równoważni na placu zabaw; 

− zakup piachu na boisko, ponieważ osiedle nie ma boiska z prawdziwego zdarzenia a zarząd 

osiedla ma zamiar wykonać boisko do piłki plażowej; 

− poprosiła o podanie daty, kiedy będą przeprowadzane przeglądy placów zabaw; jest zdania, że 

gdyby SANEPiD odwiedził plac zabaw na osiedlu, wszyscy mieliby problem; 

Radny Witold Kleczkowski: 
− wnioskował o utwardzenie ulicy Niecałej na osiedlu Masów – po ostatnich deszczach jest na 

niej coraz gorzej; wjazd od strony ulicy Kołłątaja jest dużym problemem; 

− jeśli chodzi o drogi powiatowe – na ul. Składowej, Balonna są duże wyrwy, na których można 

stracić zawieszenie samochodu; 

− prosił o przegląd chodników pod kątem zarastania ich przez trawę, chodzi w szczególności o 

chodnik przy ul. Podchorążych, Balonna. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady - Witold Kleczkowski. 
    

Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r. 
 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono 

zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: pisma Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 30 czerwca 2011 r., porozumienia z Powiatem Ryckim z dnia 4 lipca 2011 r. 

oraz wewnętrznych decyzji i potrzeb: 

� Na podstawie pisma Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 18 788 zł w dziale – Administracja publiczna, rozdział – Spis 

powszechny ludności. Są to środki pochodzące z dotacji celowej z przeznaczeniem na nagrody 

za wykonywanie prac spisowych dla członków Gminnych Biur Spisowych. 

� Na podstawie porozumienia z Powiatem Ryckim zwiększono budżet po stronie dochodów i 

wydatków o kwotę 587 zł w dziale – Administracja publiczna, rozdział – Kwalifikacja 
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wojskowa z przeznaczeniem na pokrycie wydatków poniesionych przez miasto na zwrot 

kosztów podróży osobom stającym do kwalifikacji wojskowej.  

� Z inicjatywy Burmistrza proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie wydatków 

budżetowych: 

− zmniejszenie środków w dziale – Działalność usługowa, rozdział – Opracowania 

geodezyjne i kartograficzne o kwotę 27 000 zł;  

− zwiększenie środków w dziale – Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział – Pomoc 

materialna dla uczniów o kwotę 23 560 zł, oraz w dziale – Ochrona zdrowia, rozdział – 

Usuwanie skutków klęsk żywiołowych o kwotę 3 440 zł. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/60/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w wyniku dokonanych zmian w uchwale 

budżetowej na 2011 rok, zachodzi konieczność uaktualnienia załączników uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/61/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie sprzedaży działek nr 2899/4 i nr 2899/5 w drodze bezprzetargowej przy 
ul. Okrzei w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – Krzysztof Kuropatwa 
poinformował, że działki nr 2899/4 o pow. 0,0133 ha i nr 2899/5 o pow. 0,0116 ha stanowią 
własność Miasta i zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego Wiślana II 

w Dęblinie przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną; nie mogą jednocześnie 

stanowić samodzielnych działek budowlanych, gdyż posiadają małą powierzchnię. Tylko z działką 
sąsiednią nr 2896/15 mogą stanowić działkę pod budowę domu jednorodzinnego z dostępem do 

ulicy Okrzei. Dlatego też uwzględniając wniosek właściciela działki nr 2896/15 zasadnym jest 

zbycie działek. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/62/2011 w sprawie sprzedaży działek nr 2899/4 i nr 2899/5 

w drodze bezprzetargowej przy ul. Okrzei w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 965/1 przy ul. Śląskiej w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że działka nr 965/1 stanowi własność 
Miasta, leży u zbiegu ulic Warszawskiej i Śląskiej i zgodnie z obowiązującym planem 

zagospodarowania przestrzennego Osiedla Pułaskiego część I, znajduje się na terenach 

przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Działką zainteresowane są osoby 

pod kątem zakupu, jak też zamiany na inną działkę, przy ulicy Mickiewicza, przeznaczoną pod 

drogę. Ponieważ były różne wnioski, co do sposobu rozdysponowania tej nieruchomości, 

przedstawia radnym dwa projekty: jeden na zamianę z osobę fizyczną, drugi na sprzedaż w drodze 

przetargu nieograniczonego. Ponieważ podczas opiniowania na posiedzeniach komisji został 

pozytywnie zaopiniowany projekt dotyczący sprzedaży działki, w związku z tym obecnie 

przedstawia ten projekt uchwały. Jeśli uchwała zostanie podjęta, każdy chętny do nabycia działki 

będzie mógł stanąć do przetargu. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 11 głosów, przy 1 głosie „przeciw” i 1 

„wstrzymującym się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/63/2011 w sprawie sprzedaży działki nr 965/1 przy ul. 

Śląskiej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 5e. 
Uchwała w sprawie zmiany wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 
Ochotniczej Straży pożarnej w Dęblinie za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniach 
pożarniczych. 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych – Michał Dziubka poinformował, że 

zgodnie z ustawą o ochronie przeciwpożarowej członkowi ochotniczej straży pożarnej 

uczestniczącemu w działaniu ratowniczym lub szkoleniu należy się z budżetu gminy ekwiwalent 

pieniężny. Ma to wynagrodzić członkom Ochotniczej Straży Pożarnej straty finansowe 

spowodowane nieobecnością w pracy zawodowej w związku z udziałem w akcji bądź szkoleniu. 

Przepis ten określa również, że rada gminy w drodze uchwały ustala wysokość takiego 

ekwiwalentu. Zgodnie z tą dyspozycją Rada Miasta Dęblin podjęła w dniu 3 grudnia 2008 r. 

uchwałę określającą, że członkom OSP przysługuje ekwiwalent za udział zarówno w akcji 

ratowniczej jak i szkoleniu pożarniczym w wysokości równej 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 

ogłoszonego przez Prezesa GUS. W chwili obecnej, po przeanalizowaniu sytuacji finansowej 

jednostki OSP Dęblin-Masów, należy zmniejszyć wysokość ekwiwalentu za udział w szkoleniach 

pożarniczych. Podyktowane jest to tym, iż strażak biorący udział w szkoleniu jest w znacznie 

mniejszym stopniu narażony na uszczerbek na zdrowiu niż podczas akcji ratowniczo-gaśniczej. 

Ponadto, wypłata ekwiwalentu za udział w szkoleniach jest znacznym obciążeniem dla budżetu. 

Zasadność podjęcia uchwały podtrzymuje prezes jednostki OSP Dęblin-Masów, który wnosi o 

zmniejszenie kwot wypłat ekwiwalentu za udział strażaków w szkoleniach o 50%.  
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Następnie naczelnik poinformował, że 1/175 przeciętnego wynagrodzenia to około 18 zł, natomiast 

za szkolenie byłaby to kwota 9 zł. Ponieważ na posiedzeniu komisji była dyskusja jak sytuacja 

przedstawia się w innych gminach – to, co udało się ustalić to: w gminie Puławy za udział w akcji 

ratowniczej – 10 zł, za szkolenie 6 zł; w mieście Puławy – za udział w akcji 15 zł, za szkolenie 9 

zł; w Ułężu - akcja 10 zł, szkolenie 3 zł; Kurów – 10 zł akcja, 5 zł szkolenie; Żyrzyn – 18 zł akcja, 

5 zł szkolenie. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski, który miał wątpliwości, czy z projektem 

uchwały nie powinien wystąpić prezes OSP.  

Burmistrz wyjaśnił, że projektodawcą uchwał jest Burmistrz Miasta, nie może ich składać prezes 

OSP, ani żaden inny prezes, natomiast można wnioskować. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Waldemar Chochowski powiedział, że rozmawiał z prezesem OSP.  

Strażacy wyrazili zgodę na zmianę ekwiwalentu za szkolenie, ponieważ pieniądze te i tak zostaną 
przeznaczone dla OSP, z tym, że będą przeznaczone na remont i utrzymanie bieżące strażnicy.   

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 12 głosów, przy 1 „wstrzymującym 

się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/64/2011 w sprawie zmiany wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego przysługującego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej w Dęblinie za udział w 

działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5f. 
Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że z dniem 30 czerwca 2011 roku 

upłynęła czteroletnia kadencja Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej. Zgodnie z ustawą o zakładach opieki zdrowotnej, radę społeczną powołuje, odwołuje 

oraz zwołuje jej pierwsze posiedzenie podmiot, który utworzył publiczny zakład opieki 

zdrowotnej, natomiast przedstawiciele rady społecznej wybierani są przez radę gminy. Również na 

mocy ustawy w skład rady społecznej wchodzi Burmistrz Miasta, jako przewodniczący oraz osoba 

wskazana przez wojewodę.  
Przedstawicielem wojewody lubelskiego jest Pan Dariusz Wojdat. Na posiedzeniu Komisji 

Zdrowia i Problematyki Socjalnej zostały wytypowane następujące kandydatury: z mojego 

wniosku – Pani Grażyna Maziarek (zastępca Burmistrza Miasta i dotychczasowy członek rady), 

Pan Michał Dziubka (naczelnik wydziału spraw obywatelskich i społecznych Urzędu Miasta i 

również dotychczasowy członek rady); z członków Komisji zostali wytypowani: Henryk Wiejak 

(przewodniczący Rady Miasta), Waldemar Chochowski (wiceprzewodniczący Rady Miasta i 

przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu). 

 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 8 głosów, przy 5 „wstrzymujących się”. 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XIII/65/2011 w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik 

do protokółu. 

Ad. pkt 6. 
Wolne wnioski. 
 
� Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych – Krzysztof Potocki: 

− poinformował, że na skrzyżowaniu ulic przy 6. Szpitalu jest studzienka, która 

prawdopodobnie nie jest udrożniona, ponieważ w czasie ulew tworzy się potężna kałuża; 

− przy ulicy Podchorążych pobocze przy wyjeździe z tunelu na zakręcie jest bardzo mocno 

zarośnięte krzakami, co powoduje słabą widoczność. 
� Przewodniczący Zarządu Osiedla Pułaskiego – Andrzej Sikora: 

− powiedział, że ulica Orzeszkowej przy małym deszczu jest dużą kałużą – nie można przejść 
(po obu stronach płot) i nie każdy samochód przejedzie (około 30 cm wody) – prosi o 

podwyższenie i utwardzenie drogi tłuczniem. 

� Radny Krzysztof Karbowski: 
− zwrócił się do Komendanta Policji i wnioskował o wzmożenie kontroli prędkości na drodze 

48, ponieważ jego zdaniem w nocy po pętli na ulicach: Warszawskiej, Konopnickiej, 

Lipowej, Staromiejskiej, Niepodległości, ścigają się samochody przejeżdżając w ciągu 9 

minut całą pętlę. 
� Radny Waldemar Chochowski: 

− zadał pytanie Komendantowi Policji – czy zostały ustalone osoby, które zdewastowały 

ogrodzenie cmentarza komunalnego od strony ulicy Krzywej i os. Wiślana-Żwica; chciałby, 

aby częściej w tamtym rejonie pojawiały się patrole policji. 

 
Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− usunięcie znaków – wnioski przesyłane są do Dyrekcji Dróg Krajowych, przeprowadzam 

rozmowy z kierownikiem Rejonu Dróg w Puławach, ale zawsze są jakieś przeszkody; 

wnioski zostaną ponownie przesłane. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− uporządkowanie miejsc pamięci narodowej – wniosek jest standardowo składany niemal na 

każdej sesji, a Miasto w miarę możliwości stara się miejsca pamięci porządkować i 

utrzymywać, o czym radny doskonale wie; 

− naruszanie ciszy nocnej przez młodych ludzi - wniosek bardzo często stawiany przez 

radnego, przekazywany jest do Komendanta Policji; naruszanie ciszy jest bardzo uciążliwe 

dla mieszkańców, natomiast dla gminy jest sprawdzanie i nadużywanie siły fizycznej przez 

młodych ludzi i dewastowanie znaków, ogrodzenia cmentarza i urządzeń miejskich; 

− kiedy zostaną zlikwidowane zastoiny wodne na drodze 48 – były wysyłane zgłoszenia, był 

wykonany przez Dyrekcję Dróg Krajowych przegląd drogi, były zinwentaryzowane usterki, 

natomiast do tej pory nie ma pisma z Dyrekcji wyznaczającego dla wykonawcy termin 

usunięcia usterek, ale jestem przekonany, że usterki zostaną zlikwidowane; 

− podniesienie okrawężnikowania wąskich trawników między jezdnią a chodnikiem przy 

drodze 48 – wniosek jest składany dwa lata po budowie drogi i obecnie nikt nie będzie 

podnosił okrawężnikowania, które zostało wykonane zgodnie z dokumentacją; 
− uzupełnienie znaków drogowych na wjeździe do Lotniska – w tym wniosku brak jest 

konkretów, o jakie znaki chodzi i w którym miejscu; 
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− kiedy zostaną zamontowane przęsła ogrodzenia parku, zdemontowane podczas remontu 

drogi krajowej – odpowiadałem już na to pytanie i powtarzam raz jeszcze – w ogóle nie 

będą zamontowane, ponieważ teren jest objęty rewitalizacją centrum miasta, do czasu 

rewitalizacji nie będą wykonywane żadne prace; 
− kiedy zostaną naprawione rynny obcięte przy budynkach przy ul. Warszawskiej – nie znam 

tego problemu, jest to sprawa na linii właściciel nieruchomości a zarządca drogi, ja nie 

mam żadnych kompetencji, aby reprezentować właściciela nieruchomości;  
− usunięcie nierówności w trylince położonej na targowisku – na dzień dzisiejszy nie ma 

możliwości wykonania tych prac, ale oczywiście prace porządkowe będą wykonywane w 

miarę możliwości; 
− zamontowanie tabliczki z napisem „przystanek na żądanie” przy zamrażalni na ul. 

Stawskiej – pan radny składał już ten wniosek i doskonale wie, że został wysłany do 

zarządcy drogi; obecnie będzie ponowne wystąpienie do zarządu dróg powiatowych; 
− błędy w planie miasta - nie wiem, o który plan chodzi i o jakie błędy, trzeba 

skonkretyzować wniosek. 
� dla  radnego Waldemara Warenicy: 

− działania w kierunku zatrzymania pogotowia – to ja chciałem panu podziękować, bo w 

mojej informacji zabrakło tego tematu (wakacyjne rozkojarzenie); jeśli chodzi o pogotowie, 

był okres przerwy, gdzie karetki nie było w Dęblinie, ale było to związane z koniecznością 
przygotowania odpowiedniego lokalu, o czym powiadamiałem Radę, i która wyasygnowała 

10 tys. zł na dofinansowanie przygotowania odpowiedniego pomieszczenia dla załogi 

karetki pogotowia; dzięki dobrej woli dyrekcji 6. Szpitala - dyrektora Zomera, naszej 

gminnej pomocy (finansowej i pracowniczej), działań negocjacyjnych z NZOZ”Klinika” 

karetka pogotowia ratunkowego stacjonuje przy szpitalu.   

� dla radnej Danuty Krajewskiej: 

− wykoszenie trawy na boisku przed 24 lipca – jeśli chodzi o takie wnioski, nie trzeba czekać 
do sesji, żeby je zgłaszać; zgłaszane bezpośrednio do Wydziału, będą również realizowane; 

− utwardzenie dalszych ulic w osiedlu Jagiellońska (Księcia Witolda, Modrzewskiego) – 

zupełnie niepotrzebnie powstało zamieszanie na osiedlu Jagiellońskim i nie wiem z czego 

wynikło; została zrobiona ulica Zyndrama z Maszkowic, pozostałość została wywieziona na 

ulicę Frycza na wyrównanie dołków i miał być dowieziony na wierzch tłuczeń. Ktoś zrobił 

zamieszanie (nie wiadomo, z jakiego powodu), władze Kolei zdenerwowały się i w efekcie 

nie mamy informacji, że będziemy mogli pozyskiwać tłuczeń z Kolei. Jeśli go pozyskamy, 

będziemy rozważać, na które ulice go przeznaczyć, a takich jest dużo, szczególnie po 

ostatnich intensywnych opadach deszczu; natomiast, jeśli chodzi o uzupełnianie większych 

ubytków na osiedlu Jagiellońskim musimy poczekać, ale być może rozstrzygnie się 
dofinansowanie do projektu wodno-kanalizacyjnego i wtedy będziemy wiedzieć, na czym 

stoimy na najbliższe lata; 

− likwidacja zastoiny wodnej – straż wypompowuje wodę za każdym razem, kiedy jest 

zgłoszenie, ale po ostatnich ulewach były bardzo pilne zgłoszenia z zalanych mieszkań, 
piwnic i to było priorytetem; docelowym rozwiązaniem jest wykonanie instalacji burzowej 

na osiedlu; 

− usunięcie zniszczonej równoważni – jeśli zagraża bezpieczeństwu, zostanie natychmiast 

usunięta; 

− kiedy będą przeprowadzane przeglądy placów zabaw – w chwili obecnej nie potrafię 
odpowiedzieć na to pytanie, będzie odpowiedź na piśmie; 

− zakup piachu na boisko do siatkówki – na ten temat musimy porozmawiać, ponieważ na 

tego typu sprawy mogą być również przeznaczone pieniądze na działalność osiedli; 

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− utwardzenie ulicy Niecałej - po ostatnich deszczach jest kilka ulic, które muszą być 
naprawione i to będziemy robić;  
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− remont ulicy Składowej i Balonna – prawdą jest, że powiat nie dokończył remontów i nie 

wiem, dlaczego tak się stało; osobiście pokazywałem Staroście ulicę Składową i ścieżkę 
rowerową przy ulicy Spacerowej i usłyszałem deklaracje naprawy;    

− oczyszczenie chodnika przy ul. Podchorążych z trawy – wystąpimy do zarządcy drogi w tej 

sprawie. 

� dla przewodniczącego zarządu osiedla Podchorążych – Krzysztofa Potockiego: 

− kałuża na skrzyżowaniu ulic przy 6. Szpitalu – faktycznie kałuża tworzy się w tym miejscu 

od dawna (jest tam od zawsze); zwrócimy się do zarządu dróg powiatowych, aby znaleźć 
jakieś rozwiązanie tego problemu; 

− usunięcie krzaków przy wyjeździe z tunelu – zostanie to wykonane.  

� dla przewodniczącego zarządu osiedla Pułaskiego – Andrzeja Sikory: 

− kałuża na ulicy Orzeszkowej – jest problem z małymi uliczkami, łącznikami pomiędzy 

ulicą Pułaskiego a Zaciszną, i nie można tego problemu rozwiązać prowizorycznie; trzeba 

w tym miejscu zrobić drogę z prawdziwego zdarzenia i wykonać kanalizację deszczową, 
która zapewniłaby odpływ. Samo podniesienie nawierzchni drogi nie da oczekiwanego 

efektu, ponieważ będą trudności ze zjazdami na nieruchomości i woda będzie do nich 

spływała. Na jednym łączniku nie ma też kanalizacji sanitarnej, którą też należy wcześniej 

wykonać; mieszkańcy byli u mnie i rozmawialiśmy na ten temat. 

 

Komendant Komisariatu Policji – pokom. Sebastian Gral odpowiedział: 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− kontrola prędkości na drodze 48 – nie dysponujemy miernikiem prędkości, zwracamy się o 

kontrole do Komendy Powiatowej w Rykach; dobrze by było, ażeby Komisariat miał taki 

miernik na wyposażeniu, wówczas policjanci mogliby reagować od razu. 

� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− czy zostały ustalone osoby, które zdewastowały ogrodzenie cmentarza komunalnego – 

sprawcy zostali ustaleni i ponieśli konsekwencje. 

 

Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady – Henryk Wiejak. 

 
Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokółu z XII sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółu XII sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono do 

jego zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 12 radnych, przy 1 

„wstrzymującym się”. Rada Miasta przyjęła protokół z XII sesji Rady Miasta. 

 
Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak zamknął 
obrady XIII sesji Rady Miasta Dęblin.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  


